
SPOTKANIE Z CYKLU DZIELNICOWYCH FORÓW MIESZKAŃCÓW  

DZIELNICA OSIEDLE MŁODYCH HUTNIKÓW – spotkanie projektowe 

Data:  14.09.2017 r. 

Miejsce: Szkoła Podstawowa Nr 31, Al. Zwycięstwa 77 

Godzina: 17:00 

Spotkanie nr: 1 

Prowadzący: Sylwia Szałwińska 

Liczba uczestników:  

Ilość zgłoszonych pomysłów: 21 

Link do mapy pomysłów i projektowanych inwestycji: 

https://www.google.pl/maps/@50.3808992,19.2446808,16z/data=!3m1!4b1!4m2!6m1!1s

1cDQy21uZizvCXRn0QTye5759m-A?hl=pl&authuser=1 

Raport z mapowania: 

https://twojadabrowa.pl/dzielnice/dzielnica/58/osiedle_mlodych_hutnikow.html 

 

Co ustalono: 

Szczegółowego omawiano przyjęte na poprzednich spotkaniach projekty do realizacji: 

1. Doposażenie biblioteki osiedlowej - Przedstawicielka biblioteki poinformowała 

mieszkańców osiedla, w jaki sposób zamierza wykorzystać przekazane środki. W 

ramach kwoty przeznaczonej dla biblioteki zostaną zakupione książki, podłoga 

interaktywna oraz przeprowadzone 2 do 3 spotkań autorskich.  

 

Biblioteka zobowiązała się, że w proces zakupu książek zostaną włączeni wszyscy 

czytelnicy, poprzez wyłożenie „urny” do której będzie można wrzucać kartki z 

życzeniami dotyczącymi zakupu wybranych pozycji książkowych.  

 

Ponadto przedstawiono, iż na pewno będą dokupione kolejne części już posiadanych 

w bibliotece tytułów – celem uzupełnienia serii wydawniczej.  

 

Zakup podłogi interaktywnej to Przedstawicielka biblioteki przedstawiła 2 oferty 

dotyczące tego sprzętu wraz z oprogramowaniem. Wyjaśniła ponadto, że podłoga 

będzie wykorzystywana przede wszystkim do zajęć przeprowadzanych z dziećmi 

przedszkolnymi oraz z klas 1 – 3 szkoły podstawowej. Zajęcia te będą odbywały się 

zarówno w godzinach dopołudniowych w ramach wizyt dzieci w bibliotece jak w 

godzinach popołudniowych, kiedy będą organizowane dla dzieci dodatkowe zajęcia.  

 

https://www.google.pl/maps/@50.3808992,19.2446808,16z/data=!3m1!4b1!4m2!6m1!1s1cDQy21uZizvCXRn0QTye5759m-A?hl=pl&authuser=1
https://www.google.pl/maps/@50.3808992,19.2446808,16z/data=!3m1!4b1!4m2!6m1!1s1cDQy21uZizvCXRn0QTye5759m-A?hl=pl&authuser=1
https://twojadabrowa.pl/dzielnice/dzielnica/58/osiedle_mlodych_hutnikow.html


Spotkania autorskie, odbędą się 2 lub 3, w zależności od dostępności terminów 

poszczególnych autorów, przy czym założono, że będą to raczej pisarze literatury 

dziecięcej.   

Ogólnie postanowiono, że na doposażenie biblioteki zostanie przekazana kwota 

26 183,70 zł.  

 

2. Uporządkowanie terenów zewnętrznych - mieszkańcy wraz z animatorem udali się 

na spacer badawczy, celem dokładnego zlokalizowania i omówienia inwestycji w 

ramach drugiego projektu. W trakcie spaceru badawczego zostały dokładnie 

zaznaczone na mapie lokalizacje parkingów i chodników, oraz wytyczne i założenia 

do ich realizacji: 

1. Punkt numer 1 na mapie: Jest to teren naprzeciw szkoły. Tam gdzie widać schody kończy 

się chodnik i mieszkańcy chcą, aby dalej został wybudowany parking na ok. 10 - 12 miejsc. 

Na tym terenie znajdują się dwie latarnie, które nie są zaznaczone na mapie.   

 

2. Punkt nr 2 na mapie: Wzdłuż drogi położony jest chodnik, który jest w bardzo dobrym 

stanie i z nim nie trzeba nic robić. Ten teren, który jest zaznaczony od drogi odgradza 

właśnie ten chodnik. Teren ten wprawdzie nie jest wybrukowany, ale jest wystarczająco 

utwardzony i na tyle szeroki, aby mogły tam parkować samochody. Problem w tym, że 

krawężniki oddzielające chodnik od drogi są dość wysokie i strach je pokonywać 

samochodem. Mieszkańcy proponowali, aby w tym miejscu zamienić zwykłe krawężniki 

na najazdowe, aby można było wykorzystać to miejsce do parkowania. Mieszkańcom 

wydaje się, że zmieszczą się tam ok. 4 miejsca parkingowe. Należy również sprawdzić czy 

parkowanie w tamtym miejscu jest w ogóle możliwe pod względem formalnym. 

 

3. Punkt nr 3 na mapie: częściowe wykonanie i częściowy remont chodnika. Stan jest taki, że 

część chodników tam istnieje, ale jest w fatalnym stanie, a część po prostu jest 

wydeptana przez ludzi. Chodzi o to, aby połączyć to w jedną całość. 

 

4. Punkt nr 4 na mapie: wybudowanie chodnika wzdłuż ogrodzenia przedszkola. W tej chwili 

sytuacja przedstawia się następująco: Ogrodzenie przedszkola jest oddzielone od drogi 

paskiem trawnika, na którym stoją latarnie. Latarnie są usytuowane tuż przy ogrodzeniu. 

Dodatkowo na drodze wyrysowana jest biała ciągła linia, która miała wydzielać na tej 

drodze chodnik, ale się nie sprawdza, bo ciągle parkują tam samochody. Mieszkańcy 

chcieliby, aby „zabrać” trochę miejsca z trawnika (bez lamp oświetleniowych) oraz 

przestrzeń, która wydziela chodnik z drogi i zrobić chodnik z kostki brukowej. Chodzi o 

stworzenie bezpiecznej drogi do przedszkola. Obawiali się oni również, że jeżeli 

powstanie tam chodnik to i tak kierowcy  z przyzwyczajenia będą na nim stawali. Dlatego 

padła propozycja, aby albo oddzielić go od drogi barierkami, albo zrobić na tyle wysoki 

krawężnik, aby samochody nie mogły na niego wjeżdżać.  

 

5. Punkt nr 5 na mapie: Jeżeli udałoby się wybudować chodnik wzdłuż przedszkola to 

zdaniem mieszkańców należy stworzyć miejsca parkingowe dla osób podwożących dzieci 



do niego. Dlatego pomysł, aby naprzeciw chodnika po drugiej stronie drogi (na tyłach 

garaży) powstały miejsca parkingowe.  

 

6. Punkt 6 na mapie: to samo co w pkt. 5 

 

7. Punkt 7, 9 i 10 na mapie: Obecnie są to wysepki, które wykonano na parkingu. Pewnie 

kiedyś była na nich trawa, ale obecnie są rozjeżdżone przez samochody, które ciągle na 

nich parkują. Propozycja mieszkańców jest taka, aby je zlikwidować i wybudować w ich 

miejsca parkingowe.  

 

8. Punkt 8 na mapie: Część dużego trawnika znajdującego się pomiędzy blokami kierowcy 

mocno rozjeździli,  używając go jako miejsce parkingowe. Jest ono niewątpliwie 

mieszkańcom potrzebne, dlatego propozycja z ich strony, aby na tej części wykonać 

miejsca parkingowe. 

 

9. Punkt 11 na mapie: Obecnie na tym terenie znajduje się ładny trawnik. Niestety zdarza 

się często, że mieszkańcy parkują na nim samochody. Uczestnikom spotkania zależy na 

tym, aby zabezpieczyć ten trawnik i proponują, aby na całej jego długości co jakiś czas 

postawić piękne donice z odpowiednią roślinnością.  

 

 

Animator kieruje pytanie do Urzędu: 

Animator kieruje pytanie do urzędu o wycenę punktów 1 – 8 podsumowania ze spaceru 

badawczego. Następne spotkanie 28.09.2017 r. 
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